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В статье рассматриваются вопросы, касающиеся становления и развития
разыскной функции до царствования Петра I. Раскрываются реформы
Петра I в части создания фискальной службы и регулярной полиции.
Констатируется, что проведенные российским императором реформы
позволили сформировать специализированные подразделения по борьбе
с преступностью и розыску преступников, определить их основные
задачи, функции и методы, направленные на розыск преступников,
задержание с поличным, а также обнаружение и изъятие похищенного
имущества.
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ОПИСАНИЕ НА АНГЛИЙСКОМ ЯЗЫКЕ:

 

POLICE AND FISCAL SERVICE OF PETER THE GREAT AS THE BASIS
OF THE DOMESTIC INVESTIGATIVE SEARCH

BYCHKOV VASILY V. 1, KHARCHENKO SERGEY V. 1

1 Moscow Academy of the Investigative Committee of the Russian Federation

 

The article deals with issues related to the formation and development of the
search function before the reign of Peter I. The authors highlight the reforms
of Peter the Great in terms of the creation of the fiscal service and the regular
police. It is stated that the reforms carried out by the Russian emperor made it
possible to form specialized units for combating crime and searching for
criminals, to determine their main tasks, functions and methods aimed at
searching criminals, red-handed detention, as well as the detection and seizure
of stolen property.

 
Keywords: RUSSIA, RUSSIAN EMPIRE, PETER THE GREAT, RUSSIAN
EMPEROR, FISCAL SERVICE, FISCAL, DETECTIVE, DETECTIVE
POLICE, SEARCH, INVESTIGATIVE SEARCH
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